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SVET STARŠEV   

 

PREDLOG ZAPISNIKA 

2. redne  seje Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna dne, 

20. 2. 2023, ob 17. uri  
 

Prisotni so bili: Smodej Sara, Dobovičnik Valentins, Pogladič Monika, Golob Peter, Verdel Maja, 
Podergajs Katja, Augustinčič Simona, Novak Irena, Kolar Lidija, Vrečko Šimunič Melita, Pohajač 
Alenka, Špegel Gorazd, Podpečan Petra, Šterk Andrej, Šibanc Nataša 
Originalna tabela prisotnosti je sestavni del zapisnika. 

Ostali prisotni so bili: Marko Šteger, ravnatelj, Ksenija Ulaga, vodja vrtca in Klavdija Dovečer, zapisnikarica. 

 

Predsednica Sveta staršev ga. Šibanc Nataša pozdravi navzoče, se zahvali za udeležbo, ugotovi sklepčnost 

in predstavi dnevni red: 

 

1. Potrditev zapisnika 1. redne seje Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna. 

2. Pregled realizacije sklepov prejšnje seje. 

3. Obravnava Vzgojnega načrta OŠ Dobrna. 

4. Obravnava Pravil šolskega reda. 

5. Poročilo o delu v Vrtcu Dobrna v prvi polovici šolskega leta 2022/2023. 

6. Poročilo o delu v OŠ Dobrna v prvi polovici šolskega leta 2022/2023. 

7. Razprava po poročilih. 

8. Pobude in vprašanja 

9. Razno 
 

Predlagani dnevni red je bil soglasno, s 15 glasovi sprejet. 

 

 

K točki 1 in 2. Potrditev zapisnika in pregled realizacije1. redne seje Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna . 

Razprave ni. 

Člani soglasno, s 15 glasovi potrdijo zapisnik. 

 

SKLEP 2RS/1: Svet staršev je na 2. redni seji Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna, dne 20. 2. 2023 potrdil 

zapisnik 1. redne seje Sveta staršev. 

 

 

 

K točki 3 in 4. Obravnava Vzgojnega načrta OŠ Dobrna in obravnava Pravil šolskega reda.  

G. Šteger predstavi Vzgojni načrt OŠ Dobrna in Pravila šolskega reda, razloži posamezne postavke in 

izpostavi novosti, spremembe in dopolnitve.  

Razprave ni. 

Člani soglasno, s 15 glasovi potrdijo Vzgojni načrt OŠ Dobrna in Pravila šolskega reda. 

Javni vzgojno–izobraževalni zavod 

Osnovna šola Dobrna 
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E.mail: os.dobrna@guest.arnes.si 
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SKLEP 2RS/2: Svet staršev je na 2. redni seji Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna, dne 20. 2. 2023 potrdil 

Vzgojni načrt in Pravila šolskega reda za OŠ Dobrna. 

 

 

K točki 5: Poročilo o delu v Vrtcu Dobrna v prvi polovici šolskega leta 2022/2023. 

Poročilo je bilo v gradivu, ga. Ulaga je opisala in izpostavila določene teme. V prvi polovici leta so 

izvedli vse zastavljene naloge in aktivnosti. Pereča težava Vrtca Dobrna je predvsem veliko število 

bolniških odsotnosti, kar otežuje normalen potek dela.  

Razprave ni. 

Člani soglasno, s 15 glasovi potrdijo poročilo. 

 

K točki 6: Poročilo o delu v OŠ Dobrna v prvi polovici šolskega leta 2022/2023 

Poročilo o delu šole v prvi polovici šol. Leta 2022/2023 je predstavil g. Šteger (v prilogi). 

Ravnatelj je povzel poročilo, ki so ga predstavniki staršev predhodno že prebrali iz gradiva za sejo. 

Izpostavil je predvsem težave s kadri zaradi povečanja bolniških odsotnosti ter poudaril, da je kljub 

izzivom delo v šoli potekalo po LDN. Zastavljeni cilji so bili doseženi, planirane aktivnosti realizirane. 

 

 

K točki 7.  Razprava po poročilih. 

 

Razprave o poročilih ni bilo. 

Svet staršev JVIZ OŠ Dobrna je s 15 glasovi ZA sprejel: 

 

SKLEP 2RS/3: Svet staršev je na 2. redni seji Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna, dne 20. 2. 2023 sprejel 

Poročilo o delu v Vrtcu Dobrna v prvi polovici šolskega leta 2022/2023 in Poročilo o delu v OŠ 

Dobrna v prvi polovici šolskega leta 2022/2023 . 

 

 

K točki 7 in 8: Pobude in vprašanja, Razno 

1. Ga. Podergajs pove, da so starši 2.b zelo zadovoljni z učiteljico g. Podpečan Vesno, ki se zelo trudi 

za pozitivno razredno klimo. Pohvalili so njene sodobne pristope k poučevanju in inovativne metode.  

Predlagajo še, da bi se v šoli  (v telovadnici ali zunaj) organizirala »Tržnica rabljenih oblačil in obutve«. 

Idejo so pozdravili vsi predstavniki, ravnatelj pa pove, da so jim šolski prostori na voljo. 

2. Ga. Vrečko Šimunič pove, da so starši in otroci izjemno zadovoljni z učiteljico Ireno Delčnjak 

Smrečnik, ki se zelo trudi za učence. Všeč jim je spreminjanje sedežnega reda. Posebej pohvalili so 

organizacijo koledovanj – otroci so potem izkušnjo prenesli tudi domov. 

3. Ga. Podpečan Petra, predstavnica 7.b je pohvalila izvedbo Božičnega bazarja – bilo je zelo lepo, 

izdelki so bili krasni in uporabni, otroci so neizmerno uživali v pripravi in izvedbo. 

4. Ga. Smodej, predstavnica oranžne skupine vrtca izreka pohvale ge. Ani Špoljar in Tanji Razgoršek 

za dobro delo v skupini, veliko dogajanja, dejavnosti, otroci gredo zjutraj radi v vrtec.  

5. Ga. Pogladič, predstavnica rjave skupine v imenu staršev pohvali delo ge. Mojce Krajšek in ge. 

Rezec Hane:  prepoznata želje in potrebe otrok in se trudita delovati v skladu s tem. Zelo so tudi 

zadovoljni, da otroci veliko uporabljajo gozdno učilnico. 

6. DELOVNI ZVEZKI: 

Ga. Augustinčič izpostavi že večkrat obdelano temo delovnih zvezkov – meni, da se je o problematiki 

potrebno začeti pogovarjati zdaj in ne na seji, ko je treba izbor DZ že potrditi. 

Ga.  Vrečko Šimunič meni da vsak učitelj sam najbolje ve in zato naj predstavi svoje mnenje in 

argumente zakaj pri poučevanju svojega predmeta potrebuje oz. uporablja DZ 
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Ga. Šibanc pravi, da je OŠ Dobrna dobra po kakovosti znanja, kar se pokaže kmalu tudi, ko otroci 

vstopijo v srednjo šolo. Meni tudi, da vsak učitelj   ve, s kakšnim ciljem  pri pouku uporablja delovne 

zvezke. sprašuje se, kakšen je resničen je razlog  polemike okoli prevelikega števila delovnih 

zvezkov?  je to nezaupanje v strokovnost učiteljev, so to pretežke torbe ali pa gre le za to, da staršem 

nakup delovnih zvezkov predstavlja prevelik strošek.  

Ravnatelj pojasni, da se o upravičenosti nakupa delovnih zvezkov vsako šolsko leto oziroma redno 

pogovarja z učitelji in da imajo le ti dobre in ustrezne argumente in razloge za uporabo delovnih 

zvezkov. 

G. Špegel meni, da gre predvsem zato, da se »mit« o neuporabi delovnih zvezkov potrdi ali ovrže. 

Debata je vsekakor dobrodošla, informacij je ogromno in pomembno je, da se ugotovi kaj je smotrno 

uporabiti. G. ravnatelj zaključi z mnenjem, da je tematika glede uporabe DZ  vsekakor potrebna 

nadaljnje obravnave.  Predlaga izredno sejo, na katero bo poleg predstavnikov sveta staršev šole, 

povabil tudi nekaj učiteljev, ki bodo strokovno utemeljili uporabo DZ  pri določenih predmetih. Cilj seje 

bo, da se dokončno ugotovi smotrnost uporabe določenih delovnih zvezkov in doreče količina uporabe 

delovnih zvezkov na OŠ Dobrna. Člani sveta staršev se s tem predlogom strinjajo.  

7. MOBILNI TELEFONI NA EKSKURZIJAH 

Starši so se dogovorili, da v ŠN Fiesa ne bo telefonov. Tako so se dogovorili tudi za ZŠN Kope, pa so 

nekateri otroci telefone vseeno imeli. Starši govorijo o nemoči in o tem, da se otroci temu upirajo. Žal 

šola ni tista, ki lahko v tem oziru naredi red: «…telefoni v šoli so med poukom prepovedani, to pa je 

vse kar je v naši moči« pove ravnatelj. Ga. Šibanc poudari, da je nadzor uporabe elektronskih naprav 

potreben in zelo priporočljiv in g. Špegel se strinja, da morajo biti prvi starši tisti, ki se držijo dogovora 

o »neprinašanju« telefonov na ekskurzije.  

8. DOGODEK VOJSKO – DOGODEK S POLICIJSKO PATRULJO 

Predstavnica staršev pove, da so od ge. Žnidarič Pešak prejeli elektronsko sporočilo v katerem 

pojasnjuje, da se v bodoče odpoveduje organizaciji tovrstnih ekskurzij, kar starše precej žalosti. Otroci 

so se radi udeleževali »Vikendov za radovedne in vedoželjne«.  

Ravnatelj pojasni, da so imeli na poti domov neljubo situacijo s policijsko patruljo in rednim pregledom. 

Ga. Žnidarič Pešak je bila ogorčena nad ravnanjem policista in kljub temu, da je bilo na koncu vse v 

redu (niso ugotovili nepravilnosti), so imeli nekateri starši pripombe. Ga. Žnidarič Pešak je zato 

situacijo obrazložila, kako pa bo s temi ekskurzijami vnaprej, bodo pa še videli. 

 

Ga. Šibanc se vsem prisotnim zahvali za udeležbo. Ob 18.27 zaključi 2. redno sejo Sveta staršev 

šolskega leta 2022/2023. 

 

 

Dobrna,  20. 2. 2023 

 

 

Zapisala:       Predsednica  Sveta staršev: 

Klavdija Dovečer      Šibanc Nataša 

 


